
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

6 Juli 2021    KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      - 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Vinding         AH Närv Berit Skärfve Gullbrand      BSG - 

Michael Bucht kommun repr. Närv 

del av 

möte 

Joachim Ling Närv 

del av 

möte 

Anders Bard Närv.   

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Andreé Vinding 

5. Ekonomi: Budgeten i balans. 

6. Ärenden Dagens möte avser information om Projekt ” Mötesplats Marieholm”

 Joachim Ling o Andre Vinding är med gruppen som arbetar med detta. De 

informerade om de tre delarna, Lekplats, Scen på gamla kolladans plats och ny 

servicebyggnad. Ett komplext projekt som kommer att vara kostsamt och 

finansieringen ej klar. Projektstöd skall sökas av Leader, Allmänna arvsfonden 

och andra organisationer. Klart tillsvidare är att Samhällsföreningen bidrar med 

100 000 kr. Förstudie som gjort hur regelverk om strandskydd, historiska 

värderingar om hur marken får användas påverkar projektet. Lage redogjorde 

för Länsmuseets inställning till bebyggelse på platsen. Efter en givande 

diskussion beslutades att gruppen skall återkomma under augusti med tydlig 

avgränsning av de olika stegen i projektet. Jönköpings museum skall då 

medverka. Joachim Ling och Michael Bucht lämnade mötet. 



7. Ärenden: Utställningsdelen har växt fram, mycket tack vare Lage Bards idoga 

arbete. Han har deltagit i planeringen och utfört montering av 

utställningsskärmar och infotavlornas placering. Helt ideell arbetsinsats 

tillsammans med övriga avlönade krafter. Styrelsen vill som ett erkännande av 

denna arbetsinsats ge Lage Bard en Gratifikation på 15 000 kronor. Beslutet 

var enhälligt. 

8. Övrigt: Anders Storms frånfälle har skapat ett tomrum både för Anders som 

person och hans arbete med dokumentation av Marieholms historia. Hans 

ínsamlande av filmer o foton är oavslutat. Hur vi kan fortsätta med det är en 

svår fråga. KGS fick i uppdrag söka hjälp av Bo Ejenfors för att hitta någon 

som kan fortsätta. 

9. Det inställda årsmötet: förslag hur vi löser det kommer till hösten. 

 

Nästa möte: Nytt datum beslutas senare        Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Andreé Vinding 

 


